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M Ě S T O  K U T N Á  H O R A  

Odbor správy majetku 

Zpráva pro jednání 

Rady města Kutná Hora 

dne 01.06.2022 

Zprávu předkládá: Maternová Blanka, Ing. - vedoucí odboru 

Zprávu zpracovali: Ovčačík Pavel, Ing. 

Zápis z jednání Komise sportovní ze dne 18.5.2022 

Návrh na usnesení: 

Rada města Kutná Hora 

bere na vědomí  

zápis Komise sportovní ze dne 18.5.2022. 

  

 

 

Důvodová zpráva: 

 

Text důvodové zprávy tvoří příloha materiálu - Zápis z jednání sportovní komise ze dne 

18.5.2022 

 

 

 

Příloha č. 1: 03_Zápis_SK_18_5_2022 

 



Komise: Komise sportovní  - zápis                                                    

Datum :   18.5.2022                                                         

Přítomni: 

 

 

 

Host: RM 

 

Omluveni: 

 

Neomluveni: 

 

T. Morawski, A. Salák, Z. Knap, K. Ptáček, R. Hanuš, P. Kratochvíl, M. Procházka 

Zápis: L. Krulišová 

P. Ovčačík, M. Holubová 

 

Mgr. Bc. Vít Šnajdr – místostarosta  

 

J. Třískala, F. Nedvěd, M. Běhounek, R. Němec, T. Pilc, K. Fialová,  

 

 

 

 

 

program jednání komise: 

Program jednání: 

 

1. Představení nových zaměstnanců oddělení sportu 

2. Projednávání dotačních programů na rok 2023 

 

 

Ad 1) Členům sportovní komise byli představeni dva noví pracovníci oddělení sportu – Ing. Pavel 

Ovčačík – vedoucí oddělení sportu a paní Markéta Holubová – referent (návrat z MD). Leona 

Krulišová přechází na jiné pracoviště. 

 

Ad 2) SK projednávala podmínky dotačních programů pro rok 2023, které se každoročně 

předkládají Radě města Kutná Hora a následně Zastupitelstvu města Kutná Hora ke schválení. 

Konkrétně se jedná o program na podporu velkých sportovních projektů, program na 

podporu malých sportovních projektů, program na podporu sportu (údržba a rozvoj sportovišť 

ve vlastnictví města) a program na podporu registrované mládeže pro rok 2023. 

Na základě doporučení sportovní komise dne 18.5.2022 došlo v čl.4 – Výzvy k předkládání žádostí 

v dotačním programu PODPORA SPORTU VE MĚSTĚ KUTNÁ HORA pro rok 2023 k úpravě 

předpokládaného celkového objemu peněžních prostředků z částky 10 mil. na 13 mil. (navýšení o 

30% z důvodu inflace a navýšení cen energií). Další změnu, kterou SK odsouhlasila  byla úprava 

bodu č.4 Metodiky na podporu registrované mládeže – Příspěvky oddílu, kdy došlo u každé 

z položek k navýšení o 500,- Kč. V souvislosti s podporou registrované mládeže se dále 

diskutovalo o nutnosti kontrol zaměřených na ověřování pravdivosti údajů vykázaných 

jednotlivými žadateli v povinných přílohách včetně možnosti dokládání kopie žádosti dotace NSA 

v programu Můj klub.  

 

 

 

 

Příští jednání sportovní komise  

Příští jednání sportovní komise – bude upřesněno 

 

Zapsal: L. Krulišová 

Elektronicky ověřil:  Alois Salák 

Datum: 23. 5. 2022 
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